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1. Jaarverslag van het bestuur  
  

1.1 Samenstelling bestuur 2023-2024 
 

Naam:  Functie/taak:  

Bram Wolbrink  Voorzitter  

Alineke Sluis Secretaris   

Harry Martens  Penningmeester  

Johan Peter Post  Bestuurslid  

Anita ter Harmsel  Bestuurslid  

  

1.2 Verslag van het bestuur  
Afgelopen seizoen is de samenstelling van het bestuur gewijzigd. Johan Peter Post heeft als 
algemeen bestuurslid Coen Hülkenberg opgevolgd. Wij zijn blij met de inbreng van Johan Peter, 
omdat hij als ouder van een jeugdlid weer een andere kijk op zaken kan geven. Zo hebben we een 
mooie diversiteit in het bestuur. 
 
We zijn trots op wat we samen met onze commissies en onze leden het afgelopen seizoen neer 
hebben gezet. Ook zijn er mooie ontwikkelingen. In samenwerking met Human Kind is er afgelopen 
jaar een nieuwe speeltuin gerealiseerd. De oude speeltoestellen zijn vernieuwd en de ondergrond is 
verbeterd. Wij zijn erg blij met deze toevoeging, die niet alleen het speelplezier verhogen maar ook 
bijdragen aan de fysieke ontwikkeling van onze jonge leden. Ook zijn wij verheugd dat de 
hoofdtrainer zijn contract weer heeft verlengd. Waar veel verenigingen om ons heen te maken 
hebben met krimp, lukt het de Zwaluwen om het ledenbestand op peil te houden. Zo staat het 
ledenaantal van dit jaar op 180 leden, dat zijn 20 leden meer dan vorig jaar!  
 
De gelukkige vereniging: 
Afgelopen jaar is er binnen de vereniging een werkgroep ontstaan n.a.v. het boek ‘De gelukkige 
vereniging’. Job van Eunen, schrijver van het boek ‘De gelukkige vereniging’ is bij de Zwaluwen 
geweest voor een inspiratiesessie. De werkgroep, het bestuur, ouders van jeugdleden en jeugdleden 
waren aanwezig bij deze inspiratiesessie. De zoektocht naar een gelukkige vereniging gaat niet over 
het veranderen van de cultuur, maar over het ontdekken van de cultuur. Met elkaar hebben we deze 
avond gesproken over de identiteit van onze verenging. Wat zijn de wensen van onze vereniging? 
Wat zijn onze  kernwaarden? Hoe zorgen we ervoor dat iedereen zich sociaal en psychologisch veilig 
kan voelen? 
Job heeft ons hier op een geweldige manier in meegenomen. Iedereen was het na de sessie eens dat 
wij hier iets mee moeten. Want hoe mooi is het als iedereen gelukkig kan zijn en iedereen zich veilig 
kan voelen! Komend seizoen willen wij dit samen met jullie allemaal heel graag verder ontdekken. Er 
is op woensdag 9 oktober 2024 een avond gepland waarbij Job weer aanwezig is en zal dan alle 
aanwezigen opnieuw inspireren. Alle leden, maar ook de ouders van de jeugdleden zijn van harte 
uitgenodigd om hierbij aanwezig te zijn. Nadere informatie volgt. 
 
Vrijwilliger van het jaar:  
Zonder vrijwilligers geen vereniging, samen zijn we korfbalvereniging De Zwaluwen! 
Ieder jaar wordt er een gezellige avond georganiseerd om alle vrijwilligers te bedanken voor hun 
tomeloze tijd en energie voor de vereniging. Ieder jaar wordt er één vrijwilliger in het zonnetje gezet, 
DE vrijwilliger van het jaar. Deze prijs is dit jaar naar Kim Elfring gegaan. Voor de meeste van jullie 
een bekend gezicht! Veel werk dat ze doet, gebeurd achter de schermen: zaalhuur, 
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wedstrijdsecretariaat en teamopgaves binnen de technische commissie. Ook helpt ze geregeld bij de 
jeugdteams bij het coachen. Spelen we thuis, dan vind je Kim de gehele dag op ons veld. Kim, 
nogmaals heel erg bedankt!! 
 
Ontwikkelingen sportpark Hengelder: 
Afgelopen seizoen zijn we weer regelmatig in gesprek geweest over de herinrichting van sportpark 
Hengelder. Waar in 2023 veel gas werd gegeven en met spoed een plan naar de gemeenteraad zou 
gaan, is het daarna weer rustig geworden en heeft het even ‘stil’ gelegen.  In 2024 hebben we niet 
veel informatie mogen ontvangen. Recent kwam een nieuwsbrief en daarom goed om een korte 
samenvatting te geven van de stand van zaken. 
Vanaf 2022 zijn we in gesprek over een nieuw sportpark Hengelder. Werkgroepen en 
initiatiefgroepen hebben met verschillende onderzoeksbureaus rapporten opgesteld. Dit bleek niet 
voldoende om een sluitend plan in te brengen in de gemeenteraad. Er was te weinig info om een 
keuze te maken. De gemeente heeft vervolgens het initiatief overgenomen. In de nieuwsbrief van de 
gemeente, die onlangs verschenen is, wordt gesproken over de vooravond van een nieuwe fase.  
Stedenbouwkundig bureau CB5 gaat drie scenario’s verder uitwerken. Zij hebben inmiddels alle 
betrokken partijen gesproken. Wij hebben ook een goed gesprek gehad en aangegeven wat onze 
wensen zijn. 
In de nieuwsbrief wordt gesproken over een nieuw idee. De gemeente wil onderzoeken of het 
mogelijk is om een zorggebouw te bouwen, samen met een centrum voor Uniek Sporten. Zo wil de 
gemeente het sportpark nog veelzijdiger maken, zodat iedereen kan sporten en bewegen. Hierbij wil 
de gemeente gezondheid, preventie en revalidatie betrekken. 
Dat nieuwe idee was voor het bestuur nieuw.  
Na de zomervakantie is er weer een bijeenkomt voor de verenigingen. 
In de nieuwsbrief wordt vermeld dat CB5 in december 2024 een compleet beeld van het 
herinrichtingsvoorstel zal presenteren. In het 1e kwartaal van 2025 wordt dan een voorstel 
neergelegd bij de gemeenteraad. 
 
Kampioenen afgelopen jaar: 
Het afgelopen jaar hebben we meerdere kampioenschappen gevierd bij de Zwaluwen! Iets waar we 
allemaal trots op mogen zijn. Er is hier nu eenmaal hard voor gewerkt tijdens de trainingen en 
wedstrijden. Zo zijn de volgende teams dit afgelopen jaar kampioen geworden: 

• Zwaluwen 1 

• Zwaluwen 2 

• Zwaluwen A2 

• Zwaluwen F1 

De kampioenschappen waren natuurlijk binnengehaald door de spelers, maar het publiek zorgde ook 
net voor dat ene extra zetje om de winst binnen te slepen. Door jullie aanmoedigingen langs de kant, 
kregen de spelers het extra beetje energie wat zij nodig hadden om net dat ene doelpuntje te scoren. 
Zo was het mooi om te zien dat er een hele grote opkomst was bij de kampioenswedstrijd van 
Zwaluwen 1 in Apeldoorn waarbij iedereen langs de kant stond om ons mooie clubje aan te 
moedigen. Er was zelfs een bus geregeld. Maar laten we ook niet het kampioenschap van Zwaluwen 
F1 vergeten. Jullie kwamen in grote getalen de kinderen toejuichen bij de mooie wedstrijd die 
resulteerde in een overwinning waardoor het kampioenschap binnen was! Het was mooi blauw-wit 
langs de lijn. 
 
Laten we volgend jaar deze lijst nog verder uitbreiden en er weer een knallend korfbaljaar van maken 
en natuurlijk doorgaan met het vele positief aanmoedigen langs de kant van iedereen! 
 
Voor verdere details per commissie verwijzen wij graag naar de volgende pagina’s van dit verslag, 
waarin ook een vooruitblik wordt gegeven naar het volgende seizoen. 
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Daarnaast kunnen jullie in het financiële verslag lezen dat we ook dit seizoen financieel het hoofd 
goed boven water hebben kunnen houden.  
 
Het bestuur wil iedereen hartelijk danken voor de inzet en energie, die geleverd wordt.  
Heb je vragen of tips richting bestuur, laat het weten aan ons. 
Samen zijn we de vereniging! 
 
Graag zien we jullie op vrijdag 20 september tijdens de jaarvergadering. 
 
Namens het bestuur,  
Alineke Sluis 
 

1.3 Samenstelling bestuur 2024-2025 
De samenstelling van het bestuur zal het komende jaar niet veranderen. Bram Wolbrink (voorzitter) 
en Anita ter Harmsel (algemeen bestuurslid) zijn beiden aftredend en herkiesbaar. Tijdens de 
ledenvergadering zullen wij de leden om toestemming vragen voor hun herbenoeming. Daarnaast 
heeft Harry Martens aangegeven dat dit zijn laatste jaar zal zijn als penningmeester. In het komende 
jaar zullen we actief op zoek gaan naar een geschikte opvolger. 
 

Naam:  Functie/taak:  
Bram Wolbrink  Voorzitter  
Alineke Sluis Secretaris   

Harry Martens (laatste jaar) Penningmeester  
Johan Peter Post Bestuurslid 1 

Anita ter Harmsel  Bestuurslid 2 
 

Rooster van aftreden: 
Juni-2024  Voorzitter en bestuurslid 2 
Juni-2025 Secretaris 
Juni-2026 Penningmeester en bestuurslid 1 
Juni-2027 Voorzitter en bestuurslid 2 
 

1.4 Ledenstand 
 
De ledenstanden van de afgelopen 10 seizoenen (stand op 30 juni): 
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2014-2015 164 

2015-2016 164 

2016-2017 159 

2017-2018 167 

2018-2019 163 

2019-2020 161 

2020-2021 162 

2021-2022 161 

2022-2023 160 

2023-2024 170 
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2. Jaarverslag Technische commissie  
 

2.1 Samenstelling seizoen 2023-2024 
 

Naam  Functie/taak  

Jorre Spijker Voorzitter, aanspreekpunt senioren breedtekorfbal  

Nienke van Alst  Secretaris, aanspreekpunt senioren + trainers senioren  

Kim Elfring Wedstrijdsecretariaat senioren (zaal/veld), zaalplanning + huur 

Daan van Heeckeren Aanspreekpunt junioren 

Arno Dekker  Scheidsrechterszaken 

Luuk Schafraad Algemeen lid / technisch beleid 

 

2.2 Afgelopen seizoen 
We hebben een mooi jaar gehad qua sportieve prestaties. Als commissie zijn we steeds meer aan het 
kijken naar hoe processen verlopen en naar lange termijn resultaten. We merken langzaam dat we 
daar de vruchten van plukken. De TC heeft dit jaar versterking gehad in de persoon van Luuk 
Schafraad, hij hield zich bezig met de blauwe draad en stond in nauw contact. 
 
Het eerste jaar dat de JC en TC apart aan de slag gingen. We merkte soms dat er wat onduidelijkheid 
was wat bij de TC en wat bij de JC hoort. Gelukkig hebben we korte lijntjes. Onder leiding van Johan 
Peter van het bestuur vergaderen de voorzitters van de JC, ledenwerving en TC om dit soort dingen 
te bespreken. 
 
Dit jaar hebben we voor het eerst een jurytafel in moeten richten. Het verloop daarvan ging erg 
goed! Een hoop enthousiaste leden en ouders van leden wilden daarin helpen. Vincent Jansen, Cindy 
Stolk en Coen Hülkenberg als schotklokbedieners. Gerard van Kuijk en Patricia Vaupell als 
tijdswaarnemers. Vincent Jansen, John Vaupell en Hans Ketelaar als juryvoorzitters. Anita Ter 
Harmsel heeft soms zitting genomen als we een uitvaller hadden. Het hele proces werd geleid door 
Nienke en Arno. We bedanken iedereen voor hun inzet en enthousiasme. 
 
Senioren 
Zwaluwen 1 heeft een uitstekend jaar gedraaid. Het eerste gedeelte van het veld zijn ze kampioen 
geworden en gepromoveerd naar de eerste klasse. In de zaal waren ze vorig jaar al gepromoveerd 
naar de eerste klasse, het begon lastig maar zijn uiteindelijk op een mooie 4de plek geëindigd. Het 
tweede veldgedeelte was ook pittig, toch, in een poule van 4 kan het alle kanten op gaan. Uiteindelijk 
meegestreden voor promotie, helaas niet gehaald. Toch mogen we trots zijn op dit resultaat. 
 
Zwaluwen 2 promoveerde het eerste veldgedeelte van de derde naar de tweede klasse. In de zaal 
deden ze dit stilletjes over. In het tweede veldgedeelte bleek Oost-Arnhem S4 een tandje te sterk, 
toch een mooie tweede plek in de reserve tweede klasse. 
 
Zwaluwen 3 eindigde alle drie de seizoenen in de middenmoot. 
 
Zwaluwen 4 liep in beide veldseizoen twee keer het kampioenschap mis, in de zaal eindigde het team 
in de middenmoot. 
 
Midweek 1 eindigde onderaan de middenmoot op het veld en in de zaal. 
 



 
 

 

Internal 

Junioren  
Zwaluwen A1 werd net geen kampioen het eerste veldgedeelte. In de zaal was het team een 
middenmoter, op het veld eindige ze helaas in de onderste regionen. In de zaal is Zwaluwen A2 
kampioen geworden. In de twee veldseizoenen eindigde de A2 in de middenmoot.  
 
Scheidsrechters 
Dit jaar hadden we nog steeds geen vast persoon om de scheidsrechters te regelen. Dit hebben we 
gezamenlijk opgepakt. De wedstrijdkorfbalwedstrijden regelde Arno voornamelijk. 
 
De wedstrijden van S1 en A1 werden veel door bondscheidsrechters gefloten. Voor de andere 
wedstrijdkorfbalteams moesten we veel zelf rondvragen. Uiteindelijk is elke wedstrijd ingevuld. 
Bij de jeugd ging het wat makkelijker. Onze dank is groot naar alle scheidsrechters die deze kinderen 
wilden begeleiden bij een wedstrijd. 
 
Dit jaar zijn we actiever bezig geweest met het werven en begeleiden van jonge scheidsrechters. 
Hierin heeft Anita ter Harmsel ons ook geholpen. We merken door de begeleiding dat het een 
minder enge stap is voor de junioren om te beginnen met fluiten. Door de begeleiding maken de 
jonge scheidsrechters grote stappen. 
 
Afgelopen jaar hebben we de maximale bonus van € 290,40 gekregen voor de zaal. Voor het veld 
hebben we een bonus van € 234,00 gekregen. Voor dit bedrag zijn Arno Dekker, John Puhl en Edwin 
Sap veel weekenden door heel het land actief om te fluiten of te beoordelen. Hiervoor bedanken we 
ze enorm! Edwin is afgelopen jaar begonnen voor ons te fluiten. Vincent Jansen is helaas 
geblesseerd. 
 
Tot slot willen wij alle vrijwilligers, trainers, coaches, spelers, speelsters, ouders en alle overige leden 
die zich hebben ingezet, bedanken voor hun tijd en inzet het afgelopen seizoen! 
 
De Technische Commissie 
 

2.3 Samenstelling commissie 2024-2025 
 

Naam  Functie/taak  

Nienke van Alst Voorzitter, aanspreekpunt senioren 1 en 2 + trainers senioren  

Jorre Spijker Secretaris, aanspreekpunt senioren 1 en 2 + trainers senioren 

Kim Elfring Wedstrijdsecretariaat senioren (zaal/veld), zaalplanning + huur 

Arno Dekker  Scheidsrechterszaken wedstrijdkorfbal 

Jeffrey Hermans Scheidsrechterszaken breedtekorfbal 

Jurjen Hofman Aanspreekpunt junioren en midweek 

Vacant  Aanspreekpunt senioren 3 en 4 

 
Luuk Schafraad heeft aangegeven te stoppen, het was lastig te combineren met het trainen geven. 
Voor Daan van Heeckeren was het ook lastig om genoeg tijd in de TC te steken, daarom heeft ook hij 
aangegeven te stoppen. We hebben versterking gevonden in Jeffrey Hermans en Jurjen Hofman. 
Jeffrey gaat de scheidsrechters voor de breedtekorfbal indelen, in feite zijn dit alle jeugd- en 
midweekteams. Daarnaast brengt hij ook korfbalkennis mee. Jurjen wordt aanspreekpunt junioren 
en midweek. Nienke en Jorre wisselen van plaats. Na jaren notuleren wilde Nienke dit graag aan 
iemand anders overlaten. 
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2.4 Komend seizoen 
We willen aankomend seizoen focussen op uitwerking van het technisch beleid. Ook willen we de 
focus leggen op de begeleiding en opleiding van scheidsrechters.  
 
Junioren 
Door het vertrek van een aantal juniorenspelers en een aantal spelers die over moesten naar de 
senioren, was het onhaalbaar om volgend jaar 2 juniorenteams te hebben. We hebben veel met de 
over gebleven spelers gesproken om te kijken wat ze willen. Voorkeur was voor de selectie, daar 
zullen ze volgend jaar aansluiten. De oude A2 schuift door naar de A1.  
 
Senioren 
Vorig jaar hebben we besloten om een extra seniorenteam op te zetten, de teams zaten te vol. Door 
het extra team werd het wel krap. We zijn blij met de keuze. Volgend jaar hebben we ook 4 
seniorenteams en 1 midweek team. Vanuit de junioren komen er veel dames door. Voor het eerst 
sinds jaren zitten we wat krapper bij de heren dan bij de dames. 
Naast 5 teams die wedstrijden spelen zijn er twee groepen recreanten die op woensdag of op vrijdag 
trainen. 
 
Trainers en coaches 
Dit jaar zal Michel Ligt de hoofdtrainer zijn voor S1. G.D. ter Harmsel zal S2 trainen geven en coachen. 
Voor S4 zijn we opzoek naar een coach. Gelukkig willen Anita ter Harmsel en Jorre Spijker zolang we 
niemand hebben de groep begeleiden. 
De A1 wordt getraind en gecoached door Daan Elfring, Moniek Meijer en Eva ter Harmsel.  
Zwaluwen 3 en midweek heeft al jaren geen trainer/coach en dit zal ook zo blijven. 
 
Scheidsrechterszaken  
We zijn erg blij dat Jeffrey bij de TC wil en de verantwoordelijkheid neemt over het indelen van de 
scheidsrechters.  Vanzelfsprekend zullen we hem als commissie hierin ondersteunen. Aankomend 
jaar willen we meer A- en B spelers enthousiasmeren om te fluiten. Hierin is goede begeleiding de 
sleutel, iets waar we als TC mee aan de slag willen gaan. We willen ook de spelregelcursus gaan 
inzetten bij alle A en B spelers.  
Arno Dekker neemt in de commissie plaats om de wedstrijdkorfbalteams in te delen en houdt de 
ROMP-regeling in de gaten. 
 
Jurytafel 
Nienke en Arno zullen weer net zoals vorig jaar de verantwoordelijkheid over jurytafel nemen. We 
zullen weer met dezelfde groep verder gaan. 
 

2.5 Actieplan 2024-2025 
 

 Doelstellingen  Status  

1 Technisch beleid We willen het technisch beleid uitschrijven, dit biedt ons handvaten. 
Van hieruit kunnen we meer doelstellingen opstellen. 

2 Meer A en B spelers 
wedstrijden laten fluiten 

Vorig jaar vooruitgang geboekt, aankomend jaar willen we de 
spelregelcursus aanbieden. 

3 Ouderavond junioren Jeugdteams hebben dit al, voor de junioren moet dit nog van de grond 
komen. 

4 Blauwe draad Blauwe draad aan trainers voorleggen + uitrollen. 
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2. Jaarverslag Jeugdcommissie  
 

2.1 Samenstelling seizoen 2023-2024 
 

Naam  Functie/taak  

Maarten Willemsen Voorzitter 

Eva ter Harmsel Trainerscoördinator  

Marcel Maassen  Ledenwerving & schoolkorfbal 

Annemieke van Gessel  Wedstrijdsecretariaat jeugd (zaal/veld)  

Robert Aaftink Algemeen lid, aanspreekpunt ouders  

Bart Ross Algemeen lid, aanspreekpunt ouders 

 

2.2 Afgelopen seizoen 
De JC is opnieuw opgericht en gestart in augustus 2023. Als voorzitter heeft Maarten ervoor gekozen 
om een team samen te stellen dat bestaat uit clubmensen en echte korfballers, maar hij heeft ook 
gekeken naar mensen die binnen de club aanwezig zijn en geen korfbal achtergrond hebben en die 
op een andere manier iets kunnen toevoegen. 
 
De originele samenstelling bestond uit één persoon extra. Als trainer begeleider zat ook Ditte 
Martens in de JC maar die is in de loop van 2024 geëmigreerd.  
 
Het is een goed jaar geweest voor de jeugd van de Zwaluwen. Alle teams zijn gegroeid qua aantal 
spelers maar ook qua niveau. Bij de D zijn we tijdens het seizoen gestart met een D2 dat 4 tegen 4 
speelt. De samenstelling van de D2 wisselt elke week zodat alle spelers ook leren om op een groot 
veld te spelen in de D1. 
 
Qua prestaties hebben we gezien dat zowel de F, de E als de D in het loop van het jaar steeds meer 
zijn gaan scoren en winnen. Waar tijdens het eerste veldseizoen alles verloren werd, zijn er op dit 
moment (eind mei) al meerdere wedstrijden gewonnen door alle teams tijdens het tweede 
veldseizoen. Daarbij lijkt het dat iedereen met veel plezier aanwezig is bij zowel de trainingen als 
wedstrijden.  
 
Tijdens het gehele jaar hebben we in meerdere teams aanmeldingen gekregen van nieuwe leden. 
Daarbij komt dat er nauwelijks jeugdleden zijn afgehaakt. De jeugd van de Zwaluwen is dus 
aanzienlijk gegroeid. 
Aandachtspunt is echter wel dat we op dit moment geen kangoeroes hebben. Vanuit de onderkant 
komen dus geen nieuwe spelers, voor de continuïteit van de jeugd is het wel belangrijk om ervoor te 
zorgen dat we de kangoeroes actief houden.  
 
Zwaluwen is actief met ledenwerving met als doel om nieuwe kinderen aan het korfballen te krijgen. 
Zoals de visie van Zwaluwen is; het enthousiasmeren van kinderen in de sport korfbal. 

 
 
 

2.3 Doelstellingen 
• Verbeteren communicatie 
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Tijdens de laatste ouderavond hebben wij ouders gevraagd hoe ze de communicatie hebben 

beleefd het afgelopen jaar. Wij kregen hier enkel zeer positieve berichten over. Ook van 

ouders die dit jaar lid zijn geworden. 

• Jaarplanning maken 

Staat, nog onderzoeken wat er echt in moet en met welke commissies we hierover moeten 

overleggen om het compleet te maken. Dit jaar merkten we bijvoorbeeld dat de AC en 

Ledenwerving in 1 week beide een training overnamen. Dit moeten we voorkomen. 

• Ouderavonden organiseren 

4 ouderavonden gehad. We hebben gevraagd of de frequentie goed was. Mensen vonden de 

frequentie goed, ook al is de ouderavond maar erg kort. De opkomst is goed geweest, die 

leek in de loop van het jaar beter te worden. De ouderavond waar we spelregels hebben 

uitgelegd viel ook erg goed. Meer inhoudelijke punten inbrengen bij ouderavonden is dus 

zeker een optie. 

• Maken en activeren blauwe draad 

Hij is gemaakt en komt in de handleiding voor trainers. We gaan hem implementeren aan de 

start van het nieuwe seizoen. Dit is het beste moment om dit over te brengen aan trainers.  

• Onderzoek mogelijkheden voor opleiding jeugdtrainers 

In het nieuwe jaar gaan we een KT2 opleiding aanbieden aan trainers. We gaan begin van het 

jaar inventariseren wie hier interesse in heeft. En zijn er toekomstige trainers die hier voor 

open staan? 

2.4 Komend seizoen 
• Handleiding voor trainers 

• Overkoepelende jaarplanning jeugd, inclusief activiteiten overige commissies 

• Trainersbijeenkomsten 

• Trainersbegeleidingen 

• Blauwe draad implementeren 

• KT2 opleidingen 

• Voortzetten doelstellingen 23/24 

• Behoud leden 

• Betrokkenheid ouders behouden/vergroten. Ouders laten weten welke activiteiten er zijn en 

wat het Zwaluwen oplevert. (oud papier, bardiensten etc). 

2.5 Samenstelling commissie 2024-2025 

Naam  Functie/taak  

Maarten Willemsen Voorzitter 

Eva ter Harmsel Trainerscoördinator  

Marcel Maassen  Ledenwerving & schoolkorfbal 

Annemieke van Gessel  Wedstrijdsecretariaat jeugd (zaal/veld)  

Robert Aaftink Algemeen lid, aanspreekpunt ouders  

Bart Ross Algemeen lid, aanspreekpunt ouders 
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3. Jaarverslag Materiaal- en onderhoudscommissie 
 

3.1 Samenstelling seizoen 2023-2024 

 

3.2 Afgelopen seizoen 
Een jaarverslag is makkelijk en snel te maken zegt men. Gewoon copy-paste het verslag van het jaar 
ervoor.  
Natuurlijk zit daar een grond van waarheid in want onderhoud is toch het regelmatig terugkerend 
onderhouden van gebouwen en materialen. Daar is niets spannends aan, maar kost wel veel tijd. 
 
Spelmateriaal en onderhoud 
De benodigde materialen willen wij op kwalitatief hoog niveau houden. Op tijd nieuwe ballen en 
opbergmogelijkheden.  Ook moeten er bij een groeiende vereniging voldoende palen zijn van goede 
kwaliteit. In dit alles is in dit seizoen geïnvesteerd. 
Het vervoer van het veld naar de zalen vv is goed geregeld. Goede communicatie tussen TC en de OH 
commissie is van belang en lukt ook. 
 
De kantine is dit seizoen weer goed in de verf gezet. De rotte plekken zijn vakkundig weggewerkt 
zodat wij er weer jaren tegen kunnen. Ook is al het glas van eind 1997 vervangen door HR++.  Nu nog 
de nieuwe materialencontainer, de kleedkamerdeuren en kozijnen schilderen. 
 
Onlangs werden wij verrast door een noodoproep van Human Kind. De berging stond blank en het 
water gutste over de drempel. Een gesprongen leiding! Binnen een uur werd het waterballet gestopt 
en het probleem vakkundig hersteld. Wij hebben geen geld maar wel materialen en mensen. 
 
Onderhoud velden 
De constatering van de spelers, trainers en coaches was juist dat het onderhoud van de velden niet 
naar behoren is gedaan door de vrijwilligers van de stichting sportvelden Hengelder. De stichting 
kwam dan ook met de vraag of de Zwaluwen dit zelf zou willen gaan doen. Men heeft zelf niet 
voldoende vrijwilligers en kon daardoor onze velden niet goed onderhouden. Vanaf dat moment pakt 
de recreantengroep dit onder de vlag van de Stichting iedere dinsdagmorgen op. Niet alleen de 
velden komen dan aan bod maar het gehele Zwaluwen complex wordt onderhouden. 
 

3.3 Komend seizoen 
Gezien de uitkomsten van de voorlopige besprekingen over de herindeling van Hengelder blijven wij 
op ons eigen stekkie.  
 
De douches doen het nog redelijk maar zijn wel aan vervanging toe. Vervangend materiaal is niet 
meer te krijgen. 
Doordat Human Kind ook in de winter in ons pand zit is het wenselijk om de verwarming wat aan te 
passen. Ook dit wordt voor de winter geregeld. 
 
Blijf het afval goed scheiden zodat wij op het aanbiedstation van de gemeente het iets gemakkelijker 
hebben. 
 

Naam:  Functie/taak:  

G.D. ter Harmsel  Algemeen lid 

Eelke Spijker  Algemeen lid 

Koen van der Veer Algemeen lid  
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3.4 Samenstelling seizoen 2024-2025 

 

3.5 Begroting 
Naast de gebruikelijke kosten voor het spelmateriaal zoals ballen etc., wordt het volgende 
gebudgetteerd: 

- Prullenbakken bestellen (is akkoord)    EUR  500,- 

- Verwarming        EUR  1.000,- 

- Banken langs het veld      EUR 500,-  

- Douches vervangen      EUR 8000,- 

- Verlichting in materialenhok     EUR  500,- 

- Geschatte kosten inrichting container     EUR  250,- 

Namens de materialen- en onderhoudscommissie, 
Koen van der Veer   

Naam:  Functie/taak:  

G.D. ter Harmsel  Algemeen lid  

Eelke Spijker  Algemeen lid 

Koen van der Veer Algemeen lid  
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4. Jaarverslag Activiteitencommissie  
 

4.1 Samenstelling seizoen 2023-2024  

 

4.2 Activiteiten in 2023-2024 
Activiteiten die we in 2023 - 2024 hebben gehad zijn:  
- Klaverjassen  
- Super Saturday  
- Sinterklaas  
- Halloween/filmavond  
- Paas training 
- Familie en vriendentoernooi 
 
Verbeterpunten:  
Na vorig jaar matige opkomst bij  activiteiten en samenhang van een verkeerde planning met 
carnaval, team van de week en het schoolkorfbaltoernooi, gaan we dit volgend jaar veranderen. In 
september komt de officiële planning met alle data voor activiteiten en vergaderingen. Ook moeten 
wij meer SharePoint gaan gebruiken. 

 

4.3 Activiteiten voor 2024-2025 
 

Activiteit: Datum (onder voorbehoud): Opmerking: 

Schutterstoernooi + BBQ Augustus/september  2024 Opening van het 
korfbalseizoen 

NEW Oktoberfest  Okt/nov 2024  

Sinterklaas november 2024  

Carnaval februari 2025  

Mix toernooi juni 2025 Einde van het seizoen 

   

Activiteiten zonder voorlopige datum: Opmerking: 

Bowlen Winterperiode, in afwachting 
van het speelschema 

Klaverjassen Winterperiode/begin veld 

Filmavond/halloween oktober 

Samen eten met korfballeden op SUPER SATERDAY  Wanneer alles op zaterdag 
speelt. 

Pretpark In overleg met sponsor 
commisie en bestuur. 

 
 We zijn nog aan het kijken of er in het seizoen nog wat meer georganiseerd zou kunnen worden. 
 

Naam:  Functie/taak:  

Sjoerd Goorman Voorzitter & communicatie 

Dominique Bosman Communicatie en algemeen AC-lid 

Esther Noppen Algemeen AC-lid 

Jade Maassen Algemeen AC-lid 

Tanja Bosman Algemeen AC-lid 

Cindy Schaap Algemeen AC-lid 
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4.4 Actieplan / Doelstellingen 

Proberen de ouders van de leden en leden meer te motiveren om bij een activiteit te komen. 
Daarnaast willen wij kijken of het weer haalbaar is om naar een pretpark te gaan en wat daarin de 
mogelijkheden zijn. Daarbij hebben we nu ook wat ouders in de AC zodat we meer kunnen peilen 
wat de kinderen/ouders leuk vinden om te doen. 
 
Namens de activiteitencommissie,  
Sjoerd Goorman 
 

4.5 Samenstelling seizoen 2024-2025 

 

4.6 Begroting 
 

We starten dit jaar met een andere tak in de AC/of terwijl de feestcommissie daarin willen we juist 
meer activiteiten inzetten met een themafeest. Denk hierbij bijvoorbeeld aan kerstgala, oktoberfest, 
carnaval en meer. Daarvoor hebben wij een €100 extra gereserveerd voor o.a. aankleding kantine.   

Naam:  Functie/taak:  

Sjoerd Goorman Voorzitter & communicatie 

Dominique Bosman Communicatie, algemeen AC-lid, feestcommissie (FC) 

Esther Noppen Algemeen AC-lid 

Jade Maassen Algemeen AC-lid, feestcommissie (FC) 

Tanja Bosman Algemeen AC-lid 

Cindy Schaap Algemeen AC-lid 

Activiteit: Datum (onder voorbehoud): budget 

Schutterstoernooi + BBQ Augustus 2024 €50,- 

NEW Oktoberfest  Okt/nov 2024 €100- 

Sinterklaas  november 2024 €350,- 

Carnaval  februari 2025 €50,- 

Mix toernooi juni 2025 €100,- 
   

   

Activiteiten zonder voorlopige datum: Opmerking: 

Bowlen €50,- 

Klaverjassen (6 a 8 keer) €50,- 

Samen eten met korfballeden op SUPER SATERDAY  €50,- 

Halloween/filmavond €10,- 

Overige activiteiten (wat nog zou kunnen komen) €200,- 

Pretpark (kijken wat mogelijk is) ? 

  

Feest commissie 100 
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5. Jaarverslag Sponsorcommissie  
 

5.1 Samenstelling seizoen 2023-2024 

  

5.2 Inleiding  

Afgelopen jaar zijn Kasper en Xanne aangesloten bij de sponsorcommissie. Dit heeft bijgedragen aan 
een frisse wind en nieuwe energie binnen de sponsorcommissie om Bertjan te ondersteunen en deels 
werk uit handen te nemen omdat hij dit heel wat jaren alleen heeft moeten doen. 
  

5.3 Afgelopen seizoen 
Aan het begin van dit seizoen hebben we de selectie voorzien van nieuwe kleding. De selectie loopt 
hierdoor in de zelfde professionele outfit voorzien van het logo van onze gewaardeerde sponsoren: 
Hoofdsponsor ’t Holland, 2Agree en Speciaalbier café De Nostalgie. Daarnaast is de selectie 
gesponsord met sporttassen door Ten Vaarwerk.  
We hebben ook een aantal bordsponsoren mogen verwelkomen. Expert Kranenburg Zevenaar en 
‘Your Home’ Bouwspecialist daarnaast is Topp hygieneservice terug van weg geweest. 
 
Hopelijk is niemand het ontgaan maar tijdens het zaalseizoen hebben we twee nieuwe sponsoracties 
geïntroduceerd. Ten eerste hebben we een banner ontwikkeld waarop al onze sponsoren prominent 
vermeld stonden. Deze banner stond elk weekend met thuiswedstrijden bij de ingang, zodat onze 
sponsoren ook tijdens het zaalseizoen de zichtbaarheid kregen die ze verdienen. Daarnaast hebben 
we het concept van de wekelijkse bal sponsor geïntroduceerd. Bij elk weekend met thuiswedstrijden 
sponsorde een ander bedrijf de wedstrijdbal. De sponsor werd in het zonnetje gezet op social media 
en tijdens het voorstellen van de wedstrijd van het eerste nogmaals benoemd. De balsponsoren 
hebben uiteindelijk ook een mooi bedrag opgeleverd voor de clubkas. Wij bedanken: Bouw Team de 
Liemers, Kristal, Bolck Makelaardij, “Your Home” Bouwspecialist, Viridis VVE Beheer, Cavera Property 
Management BV & Jansen VvE Beheer 
 
Tijdens de kerstperiode hebben we onze dankbaarheid aan de sponsoren nogmaals getoond door 
hen allemaal een kerstpresentje te bezorgen. Deze attentie werd (wederom) zeer gewaardeerd en 
versterkt de band tussen De Zwaluwen en haar sponsoren. 
 
Wij kijken met trots terug op ons eerste jaar in de nieuwe samenstelling en hebben nog een aantal 
mooie doelen voor volgend seizoen die we zouden willen bereiken. 
 

5.4 Komend seizoen 
Doelen: 

- Het uiteindelijke doel blijft om alle, nog witte, borden rond het veld te vullen met een 
bordsponsor 

- We zijn gesprekken gestart met Jumbo Heemskerk als evenement sponsor. We willen dit 
graag volgend jaar binnenhalen zodat we tijden het jaarlijkse korfbalkamp een mooie 
sponsor hebben om zo meer budget over te houden voor bijvoorbeeld activiteiten. 

- Shirt sponsoren vinden voor de jeugd teams 
- Leden bewuster maken dat wanneer er iets vanuit de club geregeld wordt/nodig is, om dit 

dan ook (waar mogelijk) te bestellen via één van onze sponsoren. 

Naam:  Functie/taak:  

Bertjan Bleumink Algemeen lid, e-mail contactpersoon 

Kasper Goorman Algemeen lid 

Xanne Ketelaar Algemeen lid, aanspreekpunt binnen de vereniging  
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5.5 Samenstelling seizoen 2024-2025 

 

5.6 Begroting 
Updaten rolbanner voor in de zaal   € 125,- 

Stickers balsponsoren    € 150,- 

Eindejaars presentje    € 20,- per sponsor  

Naam:  Functie/taak:  

Bertjan Bleumink Algemeen lid, e-mail contactpersoon 

Kasper Goorman Algemeen lid 

Xanne Ketelaar Algemeen lid, aanspreekpunt binnen de vereniging  
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6. Jaarverslag Kantinecommissie  
 

6.1 Samenstelling seizoen 2023-2024 
 

Naam: Functie/taak: 

GD ter Harmsel Voorzitter, inkoop 

Dave Goorman Kantine rooster 

Barrie Meek Inkoop, algemeen kasbeheer 

  

6.2 Afgelopen seizoen  
Over het algemeen kijken we terug op een rustig seizoen. Wij zijn erg blij dat Mirjam van der Stelt het 
kantinerooster voor de jeugd heeft verzorgd en dit wilt doen. 
Ook Esther Noppen en Huub ten Bras dragen al jaren een steentje bij door tijdens het veld en 
zaalseizoen de kas te beheren. 
 
De contacten met HumanKind zijn goed en we ervaren geen problemen door het gebruik van de 
kantine door de BSO. Ondertussen verzorgt de BSO ook de aanvoer van handdoekjes/toiletpapier, 
wat onze vereniging weer kosten scheelt. 
 
Het assortiment is grotendeels gelijk gebleven. Helaas blijft het lastig om iets uit te breiden qua 
warme hap, naast de beroemde tosti die Yvonne Barten nog steeds voor ons maakt (met steun van 
Edwin de Boom). 
Wel is op initiatief van de AC 2x gefrituurd tijdens “supersaturdays” en dit is erg goed bevallen. Deze 
nieuwe traditie willen wij er dan ook graag in houden. 
  

6.3 Inkoop  
Het afgelopen seizoen is er afwisselend ingekocht bij de Makro en Jumbo. Dit zorgt ervoor dat we 
over het algemeen voor goede prijzen kunnen inkopen. Wel zien wij stijgingen in de inkoopsprijzen. 
 

6.4 Statiegeld 
Sinds dit seizoen zit overal statiegeld op. De inzameling hiervan verloopt zonder problemen en we 
zijn blij dat leden de boel netjes gescheiden weggooien. 
 

6.5 Prijzen 
Het bestuur heeft in overleg met ons besloten dat vanaf komend seizoen de prijzen licht zullen 
stijgen. 
 

6.6 Komend seizoen  
• Scheidingwand/gordijn aanbrengen in kantine tussen kasten HumanKind en de rest van de 

kantine 

• Vervangen barkrukken 

• Opnieuw schilderen bar 

• Aansluiting beamer in orde maken 

• Opknappen/vernieuwen tafels 

• Minder indelen senioren bardiensten rondom eigen wedstrijden 
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Kantine Heerenmäten 
Ook dit jaar hebben wij in de zaal weer gebruik gemaakt van de kantine van de Basketiers. 
Over het algemeen verloopt deze samenwerking prima. Wij hebben te horen gekregen dat 
aankomend seizoen de kantine een grote opknapbeurt krijgt, waardoor deze een betere uitstraling 
krijgt. 

 

6.7 Samenstelling seizoen 2024-2025 
Dave Goorman heeft wegens verhuizing dit seizoen afscheid genomen van de commissie. 
Remko Schaap versterkt vanaf het komende seizoen de kantinecommissie. 

 
Naam: Functie/taak: 

GD ter Harmsel Inkoop 

Remko Schaap Kantine rooster 

Barrie Meek Voorzitter, inkoop, algemeen kasbeheer 
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7. Jaarverslag Ledenwervingcommissie  
 

7.1 Samenstelling seizoen 2023-2024 
  

Naam: Functie/taak: 
Marcel Maassen Voorzitter 
Bert-Jan Bleumink Algemeen lid 
Dankmar Caderius van Veen Algemeen lid 
Brenda Ross Algemeen lid 

  

7.2 Inleiding  

Wat is ons doel? Ons doel is om als commissie leuke en leerzame evenementen te organiseren 
waarbij het hoofddoel is meer leden! Wij zijn actief op verschillende evenementen binnen de 
vereniging en buiten de vereniging. De vereniging wordt gezien op verschillende evenementen die 
niet door onszelf georganiseerd worden, denk aan de voorjaarsmarkt en Didam op stelten. De 
kinderen en ouders moeten ons leren kennen als een gezellige en sportieve vereniging. Door ons zo 
veel te laten zien, hopen we dat er meer kinderen gaan korfballen. De ledenwerving commissie kan 
dit natuurlijk niet alleen doen, wij hebben hulp nodig van alle leden en trainers. Deze leden/trainers 
hebben de taak om de potentiële leden te laten zien hoe leuk onze sport is. Ook is het belangrijk dat 
onze leden potentiële nieuwe leden meenemen naar de vereniging. De beste reclame voor nieuwe 
leden zijn namelijk de leden zelf, zij kunnen laten zien wat voor een geweldige en gezellige sport 
korfbal is. 

 

7.3 Kernpunten seizoen 
1. Groei ledenaantallen in met name Kangoeroe- en pupillenleeftijd  

2. Korfbal laten leven binnen de gemeente Zevenaar en omgeving  

3. Kinderen/Ouders kennis laten maken met KV de Zwaluwen 

4. Bewustwording eigen vereniging van noodzaak ledenwerving (hoe ga je om met ¨nieuwe¨ 

leden)  

5. Pro-activiteit in meerdere contactmomenten 

 

7.4 Actieplan 

  
Doelstellingen Opmerkingen Gewenste Resultaat  
Korfbal laten leven 
binnen de gemeente. 

We willen bij zo veel mogelijk 
activiteiten/evenementen binnen de 
gemeente betrokken worden.  

Iedereen die binnen de 
hele gemeente Zevenaar 
en Montferland (m.n. 
Didam) woont moet KV de 
Zwaluwen kennen.  

Kinderen/ouders 
kennis laten maken 
met KV de Zwaluwen 

Door ons te laten zien bij de 
activiteiten/evenementen en op scholen 
willen we kinderen bekend maken met de 
sport. Door tijdens deze activiteiten promotie 
kleding/materiaal te gebruiken, proberen we 
ze naar de vereniging te krijgen. Als we de 
kinderen en hun ouders naar de vereniging 
krijgen, moeten we ze speciaal en welkom 
laten voelen. Terwijl de kinderen mee doen 

Meer leden voor de 
vereniging. ouders willen 
graag betrokken worden 
bij de vereniging. Veel 
handen maken ligt werk. 
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met de training willen we de ouders laten 
zien hoe leuk onze vereniging is. 

Bewustwording 
eigen vereniging van 
noodzaak 
ledenwerving 
 

Zoveel mogelijk eigen leden een rol geven 
tijdens verschillende activiteiten op het eigen 
terrein wordt de beleving groter.  

Gevoel van betrokkenheid 
en verantwoordelijkheid 
bij zowel De Zwaluwen als 
bij Korfbal. 

Pro-activiteit in 
meerdere 
contactmomenten 
 

Elk contactmoment aangrijpen voor een 
opvolging. Namen, email-adressen en 
telefoonnummers noteren. Aanschrijven en 
nabellen voor een vervolg gesprek. 

Meer leden. 

 
 

7.5 Afgelopen seizoen 
• We hebben dit jaar drie open-mix-trainingen georganiseerd , daarnaast hebben we een Glow 

in the dark training gehad. Vrijwel allemaal waren ze succesvol met vele nieuwe gezichten op 

de trainingen en diverse nieuwe aanmeldingen. De B1 is geëindigd met 16 kinderen. De E-

tjes zijn ook dit jaar weer dermate gegroeid, dat er komend seizoen een E2 gestart gaat 

worden. De Zwaluwen heeft volgend seizoen een D1, D2,E1, E2 en één F-team . De 

kangoeroes zijn erg uitgedund, we hebben er momenteel 1. Dit komt doordat de kinderen 

vanuit de kangoeroes door moesten naar de F.  

• Drie jaar terug zijn we ook gestart met ‘Ambassadeurs van De Zwaluwen’ en dat is dit jaar 

gecontinueerd. Dit zijn ouders/bekenden die óf werkzaam zijn op scholen/BSO’s óf hun 

kinderen daar hebben zitten en eenvoudig contact leggen met directie en leerkrachten. Dit 

heeft geresulteerd in het middels flyers/posters bereiken van duizenden kinderen al dan niet 

via digitale nieuwsbrieven. Dit betekent in ieder geval bekendheid van Korfbal en KV De 

Zwaluwen. Dit zal zich de komende tijden moeten gaan uitbetalen in meer leden en een 

toegankelijker vereniging. Dank aan onze ambassadeurs die elke keer weer ons mooie geluid 

laten horen binnen de scholen.  

• SCHOOLKORFBAL Ook dit jaar is er weer een schoolkorfbaltoernooi. Een aparte commissie 

organiseert dit toernooi einde van het seizoen. Uit het verleden blijkt dat er veel nieuwe 

leden voortkomen uit dit evenement. Een zeer belangrijke activiteit waar we veel nieuwe 

leden mee kunnen behalen. 

• Diverse activiteiten zijn opgenomen in het Sjors-Sportief-boekje dat in de gemeente 

Zevenaar uitgegeven wordt. Bij elke deelname van een kind zijn de persoonsgegevens direct 

beschikbaar en te gebruiken voor een contactmoment.  

• Op zondag 7 april hebben we weer op de voorjaarsmarkt in Zevenaar in de stad gestaan. Een 

succesvolle dag waar veel contacten zijn gemaakt en meer dan 200 kinderen geschoten 

hebben op onze korven. 

Dank aan … 
We willen iedereen nogmaals bedanken die ons het afgelopen seizoen geholpen heeft. Tijdens 
verschillende evenementen hebben wij vooral een beroep gedaan op onze jeugdtrainers en 
jeugdspelers. Wij willen deze dan ook extra bedanken. 

 

7.6 Komend seizoen 
Komend seizoen gaan we ons weer concentreren op leuke, maar vooral leerzame mixtrainingen, de 
potentiële nieuwe leden kunnen dan op een leuke manier kennis maken met korfbal. We willen 
graag met de trainers kijken hoe we de trainingen vorm kunnen gaan geven. Een aantal trainers 
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kunnen dit door hun ervaring zelf goed organiseren, maar de nieuwe (jongere) trainers hebben hier 
mogelijk wat meer hulp bij nodig. We zijn erg druk met het zoeken naar nieuwe manieren om de 
kangoeroe training drukker bezocht te laten worden. We zien helaas dat er geen kinderen op de 
kangoeroe training afkomen. Dit heeft voor het grootste deel te maken met jonge kinderen, waarvan 
de ouders eerst willen dat ze hun zwemdiploma gaan halen. We zullen ook komend seizoen weer 
actief zijn op de voorjaarsmarkt, Didam op stelten en we zoeken naar meer activiteiten waar we ons 
kunnen laten zien. We willen extra materialen aanschaffen zodat we beter zichtbaar worden op de 
verschillende activiteiten/evenementen (in de onderste tabel staat een gewenste materiaal lijst). 

 

7.7 Vacatures 
Momenteel zoeken wij mensen die ons willen helpen tijdens een evenement. Onze commissie 
bestaat uit 3 personen en we zien dat we het zo prima redden, wel komen we soms handen tekort bij 
een evenementen zoals de Glow in the dark. Het zou fijn zijn als we dan ook mensen uit andere 
commissies kunnen vragen. 

 

7.8 Evenementen 2024 - 2025 
Datum Evenement Organisator 
September Nationale sportweek (Open Mix training/Open 

Kangoeroe training) 
Ledenwerving 

November Open Mix training/Open Kangoeroe training (Glow in 
the dark?) 

Ledenwerving 

Februari Open Mix training/Open Kangoeroe training Ledenwerving 

April Open Mix training/Open Kangoeroe training Ledenwerving 

April Voorjaarsmarkt  Ledenwerving 

Juni Schoolkorfbal/Kangoeroe training Schoolkorfbalcommissie  
Juni Didam op stelten Ledenwerving 

 

7.9 Samenstelling seizoen 2024-2025 
 

Naam: Functie/taak: 
Marcel Maassen Voorzitter 
Bert-Jan Bleumink Algemeen lid 
Brenda Ross Algemeen lid 

 

7.10 Begroting 
We hebben een inschatting gemaakt van de kosten die we zullen gaan maken komend seizoen. We 
zullen eerst de materialen gebruiken die we nog tot onze beschikking hebben.  
 

 

Materiaal Opmerkingen  

Promotie kosten   +- € 450,-  

Drukwerk/Merchandise Flyers, sleutelhangers etc.  +- € 500,- 

Onvoorziene kosten  +- € 150,- 

  Geschatte kosten totaal:  
€ 1100,- 
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8. Jaarverslag Redactie 
 

8.1 Samenstelling seizoen 2023-2024 
 

Naam: Functie/taak: 

Hilke Spruijt Commissielid  

Jorre Spijker Commissielid 

Dave Goorman Commissielid 

  

8.2 Afgelopen seizoen  
Vanuit de communicatiecommissie is de redactie voortgekomen. Dave en Hilke besloten te stoppen 
omdat het qua tijd lastig te combineren viel. Gelukkig vonden we een hoop enthousiastelingen die in 
de redactie plaats wilden nemen. Jade Maassen, Ilse Hülkenberg, Manou Vaupell en Daan Elfring 
kwamen er bij. Nienke verstuurde de Zwaluwpost en voegde zich ook bij de redactie. Al vrij snel na 
de ALV vorig jaar was de indeling dus eigenlijk al niet meer correct. Hieronder de taakverdeling: 
 

Naam: Functie/taak: 

Nienke van Alst Social media 

Jade Maassen Social media 

Manou Vaupell Social media 

Ilse Hülkenberg Fotografie & Zwaluwpost 

Daan Elfring Zwaluwpost & website 

Jorre Spijker Zwaluwpost & website 

 
Social media 
Nienke, Jade en Manou zijn erg druk geweest om meer content te creëren voor de verschillende 
social media kanalen. Na een aantal pogingen gemaakt te hebben, is een stijl gecreëerd waardoor er 
een eenheid ontstaan is tussen de berichten. Hierdoor werd het allemaal overzichtelijker voor 
iedereen en zijn het niet verschillende berichten. Doordat er basissen gemaakt zijn, werd het ook 
makkelijker om snel een bericht te maken en te posten. Ook kregen we te horen dat de manier van 
programma's delen via de socials een fijne manier was. Niet iedereen opent snel de KNKV-app of 
heeft de app niet eens, maar willen wel weten wanneer welke wedstrijd is. Op deze manier wordt 
het toegankelijker voor iedereen. Ook wordt er actiever gebruik gemaakt van de story functie tijdens 
wedstrijden, activiteiten, uitjes. Op deze manier wordt aan de buitenwereld laten zien wat een leuke 
vereniging wij zijn en kan het een stimulans geven om deel te worden van onze vereniging. We 
merken dat het aantal views, likes en volgers toenemen. 
 
Zwaluwpost 
Daan en Jorre zijn begonnen om de Zwaluwpost onder handen te nemen. Het plan was om dit niet 
meer op de oude manier, via MailChimp te doen, maar het nu via de website van de Zwaluwen zelf 
te doen. Hier zal dan een extra pagina komen waarop de Zwaluwpost zal komen te staan. Er zijn al 
enige pogingen gedaan voor concepten. Deze moeten nog verder uitgewerkt worden. Dit ligt nu 
echter nog op een laag pitje. Momenteel wordt de Zwaluwpost nog verstuurd via MailChimp, op de 
oude manier zoals het het gehele afgelopen jaar gedaan is. Het versturen en in hebben Daan en Jorre 
van Nienke overgenomen. 
 
Website 
We willen de website graag meer inzetten op ledenwerving. In de loop van het jaar zijn er kleine 
wijzigingen gedaan. 



 
 

 

Internal 

 
WhatsApp community 
Afgelopen januari hebben we de whatsapp community gelanceerd. Hiermee kunnen we directer de 
leden benaderen en hoeft er niet eerst een bericht gestuurd te worden naar de trainers toe, die 
vervolgens het bericht weer gaan delen naar de ouders en teams. De community wordt gebruikt om 
naar alle leden, in één keer, berichten te sturen die hen allemaal aangaat. Denk hierbij aan het 
jeugdkamp, een activiteit van de Activiteiten Commissie, trainingstijden. Er wordt ook opgelet om 
niet te veel berichten hierin achter elkaar te sturen, gezien het risico op spammen anders te groot 
wordt. Inmiddels zitten daar 132 deelnemers in, verspreid over ouders, (jeugd)leden en 
geïnteresseerden. Nog niet iedereen zit hier in, maar door de community meer te gaan gebruiken en 
minder berichten te sturen in de team groepen, hopen we dat t.z.t. alle leden lid zullen gaan zijn van 
de community. 

 

8.3 Samenstelling seizoen 2024-2025 
 

Naam: Functie/taak: 

Nienke van Alst Social media 

Jade Maassen Social media 

Manou Vaupell Social media 

Ilse Hülkenberg Fotografie & Zwaluwpost 

Daan Elfring Zwaluwpost & website 

Jorre Spijker Zwaluwpost & website 

 
De samenstelling blijft aankomend jaar hetzelfde. Volgend jaar willen we iets meer structuur brengen 
door middel van een communicatieplan. Ook gaan we iets regelmatiger vergaderen. Bij deze 
vergaderingen gaan we zorgen voor een duidelijke planning voor de komende tijd; wat we wanneer 
willen realiseren, wat we verwachten van iedereen, wat we verwachten van de andere commissies 
(denk hierbij aan het aanleveren van stukken voor de Zwaluwpost, het op tijd laten weten wanneer 
er iets gecommuniceerd moet worden naar de leden toe, etc.). Het gebruik van social media willen 
we op deze manier doorzetten. We willen ook verder met het aanpassen van de Zwaluwpost. 
Hiervoor willen we een vaste stijl gaan maken die gebruikt gaan worden voor elke Zwaluwpost. Zo 
komt er een eenheid.  

 

8.4 Actieplan 2024-2025  
 

 Doelstellingen Status 

1 Communicatieplan opstellen Beginfase 

2 Zwaluwpost aanpassen Beginfase 
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9. Jaarverslag Kledingfonds  
 

9.1 Samenstelling seizoen 2023-2024 
 

Naam: Functie/taak: 

Mirjam van der Stelt Voorzitter, was-rij-kantinedienst schema jeugd 3x per jaar 

Yara Willemsen Algemeen lid, assistent  

  
  

9.2 Afgelopen seizoen   
 

• Voor 4 teams nieuwe wedstrijdshirts besteld en geleverd, diverse overige 

aanpassingen  

• qua shirts en benodigdheden gedaan. Hoodies alle trainers (20) geïnventariseerd en 

geleverd. 

• Bijbesteld en t/m april 2024  54  trainingspakken gewisseld. 

• Alles op SharePoint gezet, een handleiding gemaakt, schema’s gemaakt.  

 
Taken: 

• Pakken ( Aanvragen doen & beantwoorden, pakken regelen en uitdelen, administratie 

bijhouden, voorraad up-to-date houden zowel fysiek, op papier en qua bestellingen, 

communicatie Luising.). 

• Teamshirts & hoodies Trainers ( Aanvragen beantwoorden, shirts regelen en uitdelen, 

administratie bijhouden, voorraad up-to-date houden zowel fysiek, op papier en qua 

bestellingen. Denk aan tassen, kaarten, extra benodigdheden. 1x per jaar alles 

innemen en klaarmaken voor het nieuwe seizoen.). 

• Algemeen ( bestellingen, overleg, administratie, en levering, contacten. Mail en share 

Point bijhouden. 

 

9.3 Vooruitblik 2024 - 2025  
• Teamshirtkaarten maken per tas, diverse teams van nieuwe shirts & tassen voorzien. 

• Verdergaan met Trainingspakken en hoodies op deze wijze. 

 

9.4 Samenstelling seizoen 2024-2025 

 

Naam: Functie/taak: 

Mirjam van der Stelt Voorzitter, was-rij-kantinedienst schema jeugd 3x per jaar 

Yara Willemsen Algemeen lid, assistent  

 
 


